
Een belachelijk idee! Zie wat het de afgelopen jaren heeft opgeleverd. Allereerst wordt niet alle 
schade veroorzaakt door vuurwerk maar wordt de schuld daar wel neergelegd. De meeste schade 
wordt aangericht door mensen al dan niet onder invloed van drank en/of drugs die zich niet 
fatsoenlijk weten te gedragen. Wanneer er veilig consumentenvuurwerk is gaat men minder snel de 
straat op om te rellen. Men blijft gezellig in groepsverband bij elkaar. Daarnaast zijn knalvuurwerk en 
vuurpijlen al verboden. Het effect van dat verbod is nog niet vastgesteld. Ook niet wat het effect 
ervan op dieren is. Overigens ben ik van mening dat dieren er ook mee om moeten leren gaan om 
eens per jaar vuurwerk te ervaren. Dat is al jaren zo, waarom moeten we nu voor de dieren een 
mooie traditie opgeven? Dat de meeste mensen genieten van mooi siervuurwerk is blijkbaar minder 
belangrijk. De mens legt het af tegen een dier??? Ook hebben we de afgelopen twee jaar mogen 
ervaren dat door het vuurwerkverbod de hoeveelheid illegaal vuurwerk enorm was. Lang niet zo 
veilig als het vuurwerk dat in Nederland wordt verkocht en vreselijk veel knalvuurwerk (en dan heb ik 
het niet over een rotje!). Zolang dat vuurwerk in de omringende landen te koop is zal het in 
Nederland afgestoken worden. Hoe meer men verbied des te meer illegaal vuurwerk er komt.  En dat 
vuurwerk milieuvervuilend is. Tja, de auto waar menigeen in rijdt is vervuilender! Er is op 1 januari 
een piekbelasting maar die is maar van zo'n korte duur. Daarnaast is de vuurwerkbranche één van de 
weinige branches die de CO2 uitstoot van het transport van het vuurwerk compenseert en er is in de 
afgelopen jaren geen plastic meer gebruikt in vuurwerk. Ook wordt er steeds minder gebruik 
gemaakt van schadelijke stoffen. 

Ook vind ik het zeer ongepast om een volledige branche van de kaart te vegen. De vuurwerkbranche 
heeft de afgelopen jaren veel gedaan aan milieu en veiligheid. De afgelopen 2 jaar zijn zij 
geconfronteerd met een algeheel vuurwerkverbod terwijl de voorbereidingen al in volle gang waren. 
De bunkers in Nederland liggen vol. Wat wil de overheid met dat vuurwerk doen, vernietigen? En dat 
is niet milieuonvriendelijk? En wat kost dat wel niet? Daarnaast gaat de overheid miljoenen aan 
inkomsten mislopen aan invoerrechten en belastingen etc.. Bij een verbod worden behalve de 
importeurs ook vele winkeliers getroffen. Vele gezinnen wordt een inkomen afgenomen. Kunnen zij 
bij de overheid aankloppen? Vast niet! 

De overheid moet zich richten op het gedrag van de mens (kent u hem nog: Je bent een rund als je 
met vuurwerk stunt!) en het handhaven van (zwaar) illegaal vuurwerk in plaats van veilig 
consumenten siervuurwerk te gaan verbieden! Wellicht is een alcohol- en drugsverbod tijdens oud 
en nieuw een beter idee!


